
Setkání s občany v Pitkovicích 3. dubna 2019 od 18 hodin 
 

Starosta Vojtěch Zelenka přivítal občany a představil jednotlivé členy rady: Kateřinu 

Erbsovou, Iva Krátkého, Radovana Koutského a Ondřeje Lagnera. 

 

1. Chodník Pitkovice – Čestlice  
Projektová dokumentace bude podle informací od Central Groupu do poloviny května. 

V roce 2020 se může začít stavět. Starostové Prahy 22 a Čestlic požadovali rozdělení 

další etapy výstavby bytových domů na dva samostatné projekty – bytové domy a 

chodník do Čestlic, aby nedocházelo k průtahům kvůli možným odvoláním.  

 

2. Pozemek pro veřejnou vybavenost Pitkovice 

Rada se rozhodla k odkupu pozemku v katastru Pitkovic na veřejnou vybavenost. 

Kupní smlouvu bude odsouhlasovat zastupitelstvo na svém dubnovém zasedání. Na 

místě by měla být polyfunkční budova určená podle potřeby na školku, 1. stupeň ZŠ, 

prostor pro volnočasové aktivity, sportoviště, lékař, hasičská zbrojnice. Možné je 

umístit i menší komerční prostory, které jsou ve výjimečné přípustné v rámci 

funkčního využití. Finální využití polyfunkčního domu bude konzultováno 

s pitkovickými občany během červnové schůzky. Z diskuze s občany vyšla poptávka 

po obchodu s potravinami.  

 

3. Další výstavba v Pitkovicích 

 

Central Group – další etapa projektu Nové Pitkovice směrem na Čestlice, 11 

bytových domů o 4 NP a 32 rodinných řadových domů 

 

Central Group – další výhledová výstavba na pozemku 238/2 k.ú. Pitkovice 

 

Připomínka schválená MČ Praha 22 z června 2018 k rozšíření zastavitelného území 

mezi pozemkem 238/2 k.ú. Pitkovice a propojovací komunikací Pitkovice > Křeslice 

 

4. Nové komunikační propojení starých Pitkovic 

V současně platném ÚP je územní rezerva funkčního využití S4 – ostatní dopravně 

významné komunikace (dále jen S4), která protíná řadu stávajících návrhových 

horizontů. Účelem předkládaného podnětu na změnu ÚP je stabilizace stávající 

územní rezervy S4 v celé délce výhledové komunikace, která narovnává stávající 

komunikaci V Pitkovičkách, přetíná Pitkovický potok a ústí na křížení ulic V 

Pitkovičkách a Žampionová. Realizace obchvatu Pitkovic je jednou z výhledových 

priorit dopravní koncepce MČ Praha 22. V návrhu Metropolitního plánu není 

narovnání této komunikace řešeno, stejně jako v připomínkách, které byly schváleny 

zastupitelstvem MČ Praha 22. Předkládaný podnět na změnu ÚP je v současnosti 

nejjednodušší způsob, zapracování budoucí trasy komunikace do plánovací 

dokumentace Hlavního města Prahy. Plánovaná komunikace, včetně navazující 

obvodové komunikace kolem Pitkovic velmi ulehčí dopravní zátěž a vyřeší krajně 

nešťastně řešenou pěší prostupnost území ve starých Pitkovicích. 

 

5. Podněty od občanů: 

 

 Průchodnost ze starých Pitkovic do nových? 

Jednoduché řešení neexistuje, radní pro územní plánování byl pověřen zjistit 

možnosti propojení, která byla představena v minulém volebním období a 



výstupy dodá během června. 

 

 Prostory bývalé truhlárny – proč nemůže být škola nebo školka tam?  

Prostory jsou soukromého vlastníka, který s nimi má developerské záměry. Ty 

byly již prezentovány na komisi výstavby a územního plánování. 

 

 Proč jsou všechny školy na druhé straně Uhříněvsi?  

Důvodem je nedostatek vhodných pozemků pro stavbu. Rada se snažila od 

listopadu najít vhodnější prostory na stavbu nové ZŠ než mezi Penny a 

hřbitovem, byla intenzivní jednání s církví kvůli pozemku u Ulice K dálnici a 

také s majitelkou areálu Rychet. Požadavky těchto majitelů však byly nad 

současné možnosti radnice. 

 

 Zastávka na znamení Hříbková – nemohla by být stálá?  

Pan starosta seznámil občany se záměrem DPP. V budoucnu my měly být na 

znamení všechny zastávky v Praze kvůli snížení nákladů na provoz autobusů 

(rozjetí autobusu stojí cca 1 Kč)  

 

 Požadavek opravy chodníku ve „starých Pitkovicích“ z důvodu přílišného 

naklopení. 

Zástupci úřadu provedou místní šetření. 

 

 Požadavek lávky pro pěší přes Pitkovický potok. 

Zástupci úřadu provedou místní šetření. 

 

 Požadavek většího policejního dozoru v noci, protože auta jezdí rychle a dělají 

hluk. 

Podnět předán městské policii, dále by mělo být výhledově v ul. Žampionová 

instalováno úsekové měření. 

 

 Požadavek většího informování o vykradených domech v Pitkovích. 

Závěr: není možné informovat oficiálně a pravidelně občany prostřednictvím 

zpravodaje, protože tyto věci neřeší Městská policii, ale Policie ČR a podobné 

informace neposkytuje. MČ se pokusí tyto informace zjišťovat. 

 

 Cyklostezka Pitkovice Benice 

Projekt je předán na magistrát, čeká se na financování. 

 

 Požadavek posílit linku 213 v ranních hodinách kdy vozí děti do školy. 

Požadavek bude součástí nejbližšího dopisu na organizátora dopravy ROPID. 

 

 Požadavek na zveřejnění a projednání bytové výstavby Central Group 

Jakmile bude projekt aktuální, bude projednán v komisi pro výstavbu a 

zveřejní se záměr v Uhříněveském zpravodaji. Komise jsou otevřené i pro 

veřejnost a je možné se jich účastnit. Nutné sledovat web nebo facebook MČ. 

 

Závěrem starosta poděkoval občanů za jejich účast a zájem o obec a slíbil v blízké 

době další setkání v Pitkovicích. 

 

3. dubna 2018     Zapsala: Kateřina Erbsová, místostarostka 

 


